

Tisztelt Ügyfeleink!

Hivatkozva a 2017.08. hónapban küldött transzferárakhoz kapcsolódó országokénti jelentésekről (Country-by-country reporting) szóló hírlevelünkre tájékoztatjuk Önöket, hogy megjelent a NAV honlapján a 16CbC nevű nyomtatvány, melyen azok a magyar vállalkozások teljesíthetik az adatszolgáltatási kötelezettségüket, amelyek országokénti jelentés benyújtására kötelezettek.

A CBC adatszolgáltatásra kötelezett cégcsoport tagjainak a bejelentési kötelezettséget jelenlegi információk szerint a 17/T201T Bejelentő és változásbejelentő lapon lehet majd megtenni, várhatóan októberben elkészül az új nyomtatvány.

Üdvözlettel:

Dear Clients,

With reference to our newsletter sent in August 2017 about country by country reporting related to transfer pricing (CbC reporting) we inform you that the form with the name 16CbC has been published on the website of the Tax Office (NAV) where those companies can fulfil their obligation to supply data which are obligated to submit the country by country report.

According to our current information the members of a group which is obligated for CbC report can fulfil their reporting obligation on the registration and declaration of changes form (17/T201T) which will be published expectedly in October.

Best regards:

Sehr geehrte Kunden!

Bezugnehmend auf unseren Informationsbrief von August 2017 über die länderbezogenen Berichte (CbC) im Zusammenhang mit den Transferpreisen möchten wir Sie informieren, dass auf der Webseite des Steueramtes das Dokument 16CbC erschienen ist, mit dem diejenige ungarischen Unternehmen ihre Berichtspflicht erfüllen können, die zur Einreichung vom länderbezogenen Bericht verpflichtet sind.

Die Mitglieder einer Firmengruppe mit CBC Berichtspflicht können die Meldepflicht laut derzeitigen Informationen bald auf dem Dokument 17/T201T erfüllen, das neue Dokument wird voraussichtlich in Oktober fertig.

Mit freundlichen Grüßen: